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OBEC RÁJEČKO VÁS SRDEČNĚ ZVE
na slavnostní  

ROZSVÍCENÍ 
VÁNOČNÍHO STROMU

v sobotu 6.prosince 2014 v 16:30 hodin
u budovy Základní a Mateřské školy v Ráječku.

Program:
• úvodní  slovo starosty Víta Rajtšlégra,

• vystoupení žáků ZŠ a MŠ Ráječko,

• Mikulášská nadílka.

ŠTĚPÁNSKÁ KOLEDA
Vážení přátelé, zvu vás všechny na setkání

a kus řeči u příležitosti Štěpánské koledy. 

Pátek 26.12. 2014 od 11 do 12 hodin před Obecním úřadem.
Se svými kamarády připravíme 

„ Štěpánskou polévku“ a najde se i něco ostřejšího. 

Všechny srdečně zvu. 

Vít Rajtšlégr, starosta obce
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Z jednání ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Ráječko
ze dne 5.listopadu 2014 
Byl schválen návrh pana Nečase, aby byly vypuštěny body 4 a 5 programu týkající se mandátové 
komise. 
Byl schválen, veřejný způsob hlasování – aklamace. (navrhl pan Rajtšlégr), pan Henek navrhoval 
volbu tajnou. Dále bylo schváleno, že funkce  starosty  ( navrhl pan  Rajtšlégr ) i místostarosty ( 
navrhla paní  Sehnalová ) bude vykonávána jako dlouhodobě uvolněná. Pan Nečas  navrhoval, 
aby funkce místostarosty byla vykonávána jako neuvolněná. Zastupitelstvo neschválilo návrh  
pana Henka  aby bylo  o návrzích usnesení hlasováno v opačném pořadím bylo schváleno ( na-
vrhla Sehnalová), aby bylo  hlasováno v pořadí v jakém byly návrhy přijaty. 

Volba starosty: 
Starostou nebyl zvolen pan Zdeněk Přibyl (navrhl pan Nečas ) .
Starostou obce byl zvolen pan Vít Rajtšlégr (navrhla paní Havlíčková) .
O návrhu pana Kuběny , aby starostou obce byla paní Kateřina Sehnalová se nehlasovalo. 
Volba místostarosty:
Místostarostou nebyl zvolen pan Zdeněk Přibyl  (navrhl pan Nečas).
Místostarostkou byla zvolena paní Kateřina Sehnalová (navrhla paní Vejplachová ). 
Volba členů rady: 
Členem rady nebyl zvolen pan RNDr. Pavel Henek (navrhla paní Musilová) .
Členem rady byl zvolen pan Zdeněk Menšík (navrhla paní Sehnalová ) .
Členem rady byl zvolen pan Zdeněk Přibyl (navrhl pan Nečas ). 
Členem rady byl zvolen pan Lubomír Zapletal (navrhl pan Sehnal ). 
O návrhu pana Menšíka, aby členem rady byl pan Jiří Škaroupka, se nehlasovalo. 

Finanční a kontrolní výbor 
Zastupitelstvo obce zřídilo  fi nanční a kontrolní výbor zastupitelstva obce,  fi nanční i kontrolní 
výbor budou tříčlenné. 
Předseda fi nančního výboru : 
Předsedou fi nančního výboru nebyla zvolena  paní Nataša Hudcová  (navrhl pan Přibyl).
Předsedou  fi nančního výboru byl zvolen  pana Jiří Škaroupka (navrhl pan Zapletal).
Členové fi nančního výboru: 
Členem  fi nančního výboru nebyla zvolena  paní Nataša Hudcová (navrhl pan Nečas).
Členem fi nančního výboru byl zvolen  pan Jan Sehnal  (navrhl pan Menšík).
Členem fi nančního výboru byl zvolen pan Ing. Zdeněk Nečas (navrhl  pan Přibyl) 
O návrhu paní Sehnalové, aby členem fi nančního  výboru byl pan Pavel  Kouřil se již nehlasovalo. 
Předseda kontrolního výboru: 
Předsedkyní  kontrolního výboru nebyla zvolena paní Nataša Hudcová (navrhl pan Přibyl).
Předsedkyní  kontrolního výboru byla zvolena  paní Helenu Musilová (navrhla paní Havlíčková).
O návrhu pana Menšíka, aby předsedkyní kontrolního výboru byla paní Světla Havlíčková se již 
nehlasovalo.
Členové kontrolního výboru:
Členkou  kontrolního výboru byla zvolena paní Světlu Havlíčkovou (navrhl  pan  Rajtšlégr).
Členkou  kontrolního výboru nebyla zvolena paní Nataša Hudcová  (navrhl pan Přibyl ).
Členkou  kontrolního výboru nebyl zvolen pan Ing. Štefan Šabla (navrhl pan Nečas ).
Členem kontrolního výboru byl zvolen pan Pavel Kouřil (navrhla paní Sehnalová).
O návrhu pana Henka, aby členem kontrolního výboru byla pan Ing. Stanislav Profant se již 
nehlasovalo.

Odměny zastupitelů 
Zastupitelstvo obce schválilo, aby  výše měsíčních odměn byla   stanovena  při souběhu výkonu  
více funkcí jako součet měsíčních odměn stanovených pro jednotlivé funkce v maximální výši dle 
Přílohy č.1 k nařízení vlády č. 37/2003 Sb., v platném znění. (navrhl pan Rajtšlégr). 
Zastupitelstvo neschválilo každoroční revizi usnesení o odměnách neuvolněných zastupitelů. 
Zastupitelstvo neschvaluje, aby odměny byly vypláceny v poloviční výši (navrhl pan  Nečas ).
Zastupitelstvo schválilo,  aby odměna neuvolněným zastupitelům byla poskytována od  6.11.2014 
(navrhoval pan  Rajtšlégr).

Zastupování obce v orgánech Svazku Vodovodů a kanalizací okresu Blansko 
Zastupitelstvo obce pověřilo paní Kateřinu Sehnalovu zastupováním  obce Ráječko v orgánech 
Svazku vodovodů a kanalizací měst a obcí okresu Blansko. ( navrhl pan Rajtšlégr).

Školská rada 
Zastupitelstvo obce zvolilo za člena školské rady ZŠ a MŠ Ráječko paní Světlu Havlíčkovou (na-
vrhl  pan Rajtšlégr) a pana RNDr. Pavla Henka. (navrhla paní Musilová).
Úplné znění zápisu je založeno k nahlédnutí na obecním úřadě Ráječko a je zveřejněno na  webo-
vých stránkách obce Ráječko na www.rajecko.cz .

● Kateřina Sehnalová - místostarostka 

Z jednání rady obce Ráječko 
ze dne 11.listopadu 2014 
 Radní obdrželi od místostarostky návrh 
jednacího řádu, jednací řád bude projednán a 
schválen na příštím zasedání rady. 
 Rada vzala na vědomí  dokumenty z Měst-
ského ú řadu Blansko,  odboru stavebního úřa-
du týkající se nemovitostí v obci. 
 Rada schválila  smlouvu  se Státním fondem 
životního prostředí o poskytnutí podpory  na 
akci „ Pořízení kompostérů  do domácností 
pro obec Ráječko.
 Rada obce schválila uzavření Smlouvy  a 
E.ON Distribuce ,a.s. o zřízení věcného bře-
mene  pro umístění kabelu nízkého napětí 
a pojistkové skříně na pozemcích v majetku 
Obce Ráječko v lokalitě Lovcov.
 Rada obce  bere na vědomí podpis  kupní 
smlouvy se státním podnikem Lesy ČR. Před-
mětem smlouvy je koupě pozemku o výměře 
417 m2 , který se nachází  vedle potoka Chrá-
bek u budovy ZŠ a  MŠ Ráječko za  cenu 21 
370,- Kč dle znaleckého posudku
 Rada doporučila zastupitelstvu schválit 
prodej části pozemku  p.č. 1791/1 o výměře asi 
43 m2 manželům M. a J.R.  za cenu 200,- Kč / 
m2 .( pozemek u domu Nám.1.máje  čp. 216 )

 Rada doporučila zastupitelstvu schválit 
prodej pozemku p.č. 64/4 o výměře 337 m2 
manželům K. a H. K. za cenu 200,- Kč /m2  ( 
pozemek u domu Dlouhá  čp. 101).
 Rada obce schválila uzavření smlouvy o 
zřízení věcného břemene  s Městem  Blansko. 
Věcné břemeno spočívá v právu  Města  Blan-
ska provozovat na pozemku p.č. 1943/2 , který 
je v majetku obce Ráječko , cyklostezku. ( jed-
ná se o pozemek , který je na hranici katastrů 
Ráječko/Blansko). 
 Rada schválila provedení rozpočtového 
opatření  č.13/2014 ve schváleném rozpočtu. 
 Rada obce doporučuje zastupitelstvu schvá-
lit smlouvu o příspěvku na fi nancování sítě slu-
žeb sociální prevence s Městem  Blansko. Výše 
příspěvku činí 25 000,-  Kč.
 Rada vzala na vědomí informace o kom-
plexních pozemkových úpravách.

● Kateřina Sehnalová - místostarostka 
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Ráječkovští „ naši furianti“ – stalo se v roce 1954 
Historka z kroniky. Zaznamenal kronikář Josef Karlík. 
Nechť není zapomenuto ani události svědčící o jaré mladosti občanů věku pokročilého.
Je sobota 29. května. Chýlí se k večeru. V hospodě u Stejskalů – někdo říka u Kovboja – schází se 
sobotní hosté, prý na nějaký ten hlt. Samozřejmě je to výmluva, nejde jen o napití, vždyť támhle 
ti hrají Kočku, vedle zas Žolíka, a jak se ty hospodské hry jmenují …………
Příchod Loizy Opatřila vyvolává rozruch. Vždyť sem nohou nevkročil téměř tři roky. Tenkrát pro-
klel hospodu i s hodinama, které kolem půlnoci jdou vždy pomaleji. Není zapomenuta přísaha, 
jíž naprosto srozumitelně složil, právě, že do téhle putyky v životě nevkročí. A najednou bác dveř-
ma ! Loiza sedá ke stolu.
Nejvíc je dojat Ivan Kucín. Tolik prý mu Loiza chyběl. Myslel si, že snad ani nežije. A co že tak 
špatně vypadá ? Chudák, zas prý je o něco menší. Lojza vyhrnuje rukávy.Hotoví se ukázat, že 
takové Ivany strčí dva  do ….. hm, do kapsy.
To bylo ran na stůl. Loiza  ( letos má 70 roků) stojí proti Ivanovi, známému mládenci skrze jeho 
44 jar, jako kohout nazobaný česneku. I jali se počítat, kdo z nich více dokáže. A když to vypadalo 
nerozhodně, uzavřeli sázku.
„Kdo bude dřív před radnicí v Blansku“.  „Platí“. Plácli si dlaní, že vítězi bude patřit patřičná 
sláva i soupeřova stokoruna, jíž se ochotně ujímá hostinský Albert Konečný a slibuje ji předat až 
po zhodnocení závodu.
Lidi zlatí, na dané znamení se za Lojzou jen zaprášilo. Nastal závod, o němž šla zvěst široko 
daleko.
Loiza byl u cíle přesně za dvacet minut. Tak zdolal ty čtyři kilometry. Nebyl tam uvítán nadšenými 
diváky ani vavřínovým věncem. Kdepak! Člen stráže bezpečnosti, stojící zde na stráži pokoje a 
pořádku, nechtěl uvěřit, že takový dědek s někým závodí. V takovém případě bývá od podezdření 
k zavření velice blizoučko. Zvláště ještě pro to, že Loiza u sebe neměl občanský průkaz. Jak by ho 
měl, zůstal i s kabátem v „Dílech“, kde jej odhodil, když se mu ten kamenný kříž napletl do cesty. 
Divná to sláva. Loiza zvítězil a již se vidí, jak bude do rána „ natahovat hodiny“. Ve chvíli nejvyšší 
zjevuje se Ivan, přijíždí do cíle na motorce a zastavuje jako spasitel. Dokazuje strážci pořádku, že 
Loiza není špatný chlap a že právě vyhrál slavný závod, málem tak slavný, jak nedávno v Brazílii 
Zátopek.
Bylo to v máji. Krev v těle bušila a srdce si žádala velkých činů.

● Z kroniky vybral Vít Rajtšlégr 

Lampionový průvod
V sobotu 16. listopadu proběhl lampionový průvod, který je již několik let v naší obci 
tradičně pořádán v době oslav svatého Martina.
I v letošním roce akci předcházela příprava. Děti z naší základní a mateřské školy vyráběly lam-
pičky, které slouží k výzdobě okolí školy a připravovaly si lampióny. Hlavní organizace se opět 
ujali naši hasiči. Vzhledem k nestálosti počasí, chystali různé varianty akce. V půl čtvrté dorazili 
Štvanci, což je skupina historického šermu, která připravila druhou část programu – ohňové 
vystoupení. Od půl páté hrajeme v obecním rozhlase písničky pro děti. První nedočkavci se za-
čínají trousit na seřadiště na Trávníkách.  Bohužel začíná drobně pršet a vítr, který dost fouká 
celý den, se neuklidňuje. Zaměstnanci školy zapalují a instalují lampičky okolo školního plotu. 
Vzhledem k větru tato činnost v letošním roce určitě není úplně jednoduchá.  Hasiči mají sraz v 
hasičce a také vyrážejí aby vytvořili čelo průvodu a  zajistili bezpečnost silničního provozu hlavně 
při přechodu silnice. Před 17. hodinou zapalujeme louče, s kterými jdeme na začátku průvodu. 
Účastníků se schází hodně, tak pět minut po páté průvod vychází z Trávníků. Cestou se připojují 
další účastníci. A průvod dál narůstá do délky.  Míjíme krásně vyzdobenou školu. Hasiči zastavují 
provoz na hlavní silnici , kterou přecházíme a celý průvod míří na Hasičskou louku. Tam je již 
připraveno ohňové představení skupiny Štvanci. Bohužel počasí se nezlepšilo, takže plánované 
zapálení vatry jsme vypustili. Po vystoupení se účastníci průvodu pomalu rozcházejí. Hasiči pro-
vádí úklid a akce končí.
Velké poděkování za organizaci akce patří členům Sboru dobrovolných hasičů, zaměstnancům 
základní a mateřské školy a samozřejmě dětem.

● Vít Rajtšlégr - starosta

Vítání nových občánků
V sobotu 25.října byly na Obecním úřadě v Ráječku uvítány do života tyto děti:

Stella Martinková ulice Nová
Sarah Sedláčková ulice Boženy Němcové
Matyáš Surý ulice Osvobození
Richard Jan Šubrt ulice Dlouhá.

Dětem přejeme šťastný a spokojený život v naší obci.

Pečení koláčů
V sobotu 25. října 2014 jsme se sešly ve Staré škole na první akci 
– „Pečení koláčů“ , kterou pořádal „Ráječkovský spolek holek“.
Tato akce byla naplánovaná tak, aby se přiučil ten, kdo potřebuje,  jiný 
zase ochutnal  nebo jen tak se posedělo  u koláčků. Hromadně se těsto 
zadělávalo, hnětlo, koláčky plnily, obalovaly, hlídaly v troubě a nakonec  
i ochutnávaly. Určitě se povedlo naplnit myšlenku a skutečně se i dobře 
posedělo. Všechny holky, ženy se aktivně zapojily a hodnotily společný 
výsledek, sešly jsme se různé generace, což byl účel této akce a jsme 
rády, že vy co jste přišly si našly čas a   chuť strávit takto odpoledne.
Druhou akci „Výrobu a prodej vánočních věnců, svícnů, výrobu a prodej perníčků“ jsme naplá-
novaly na sobotu 22. listopadu 2014. Tuto akci jsme naplánovaly tak, aby vyrobené nebo zakou-
pené dekorace mohly zdobit vaše domácnosti již od začátku adventu, který začíná v neděli 30. 
listopadu 2014. Naše myšlenka spojit vánoční tradice – vyrábění výzdoby a zdobení perníčků se 
naplnila nad očekávání. S výrobou adventních dekorací se představila Hana Grossová z květino-
vého studia Kristýna z Blanska a s výrobou perníčků paní Klára Horáková z Rájce. Paní Grossová 
odborným výkladem a ukázkou vyrobila několik dekorací, a potom byla k dispozici všem zájem-
cům, kteří měli zájem si koupit hotovou dekoraci nebo si sami vyrobit. Paní Horáková připravila 
spoustu perníkových dobrot na prodej, ale i pro naše nejmenší návštěvníky této akce a společně 
s dětmi perníčky zdobila. Tato akce byla velice zdařilá, pro velký počet návštěvníku od těch nej-
menších až po nás dospěláky. Budeme rády, když nás opět navštívíte na naší akci a budeme se 
snažit opět naplánovat program tak, aby si přišli na své ti nejmenší, ale i my všichni ostatní.

● Lucie Menšíková
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Drakiáda 2014
Letošní drakiádu jsme naplánovali na pátek  17.října. Celý týden jsme bedlivě sledovali vývoj po-
časí, od pondělí bylo slunečno, panovalo krásné babí léto. V den drakiády začalo dopoledne pršet 
a déšť neustával ani po obědě. Po dohodě s pedagogickými pracovníky ZŠ a MŠ Ráječko jsme se 
rozhodli drakiádu odsunout na jiný termín. Uběhl skoro měsíc, vlády se ujal listopad a my jsme 
se ještě nevzdávali a další vhodný termín na drakiádu jsme stanovili na pátek 14. listopadu. Tento 
den byla od rána mlha, že by se dala krájet jak se praví ve známém večerníčku O Rákosníčkovi. 
V brzkých odpoledních hodinách se naštěstí mlha rozplynula a dokonce vykouklo i sluníčko. Co 
pro nás bylo důležité a rozhodující – foukal  vítr. Na Hasičskou louku po třetí hodině odpolední 
začaly přicházet děti v doprovodu rodičů a prarodičů. Děti ihned po příchodu na louku začaly 
rozmotávat provázky a draci vzlétli  vysoko k oblakům. Během půl hodiny jsme napočítali 32 
létacích draků různých tvarů , velikostí a barev. Pro všechny přítomné byl připravený horký čaj, 
děti byly odměněny sladkou odměnou, medailí a pamětním listem. Děkujeme všem dětem a do-
spělým, kteří se drakiády zúčastnili.

● Ivana Zapletalová

Rozdávání kompostérů – ráječkovská akce „ Kulový blesk“
Obec Ráječko obdržela dotaci od Evropské unie na pořízení kompostérů pro domácnosti.
Na rozdíl od jiných dotací, byla tato zadministrována rychle, výběrové řízení na dodavatele pro-
běhlo bez komplikací a fi rma, která výběrové řízení vyhrála s nejnižší cenou, měla zboží na skladě 
a připraveno k rychlému dodání. Vše tedy fungovalo rychle a efektivně. S fi rmou jsme se dohodli, 
že dodávka kompostérů proběhne v pondělí . Kompostéry složíme na sběrném dvoře a od úterka 
je začneme vydávat občanům. Děvčata na obecním úřadě připravila potřebné doklady – smlouvy 
a předávací protokoly. Já jsem je musel všechny podepsat, což představovalo 1800 podpisů. Vy-
psal jsem u toho dvě propisky. V pátek jsme měli všechny doklady připraveny a doufali jsme, že 
pondělní dodání proběhne hladce. 
V pondělí ráno přijel před obecní úřad obrovský kamion plně naložený kompostéry. Navedli jsme 
jej na sběrný dvůr a obecní pracovníci Olda s Romanem palety z kamionu složili. Suverénní řidič 
s ničím neměl problém a zdálo se, že je  hotovo. Ale, jak známo, nic nejde úplně bez komplikací 
a tak suverénní řidič se při couvání ze sběrného dvora a následném otáčení na mokré trávě za-
hrabal. Kamion se nemohl hnout a při marných pokusech zapadal čím dál víc. Různé pokusy o 
podhození, či podložení kol skončily také neúspěšně. Po chvíli přemýšlení, co teď, jsme naznali, 
že tady už může pomoct jen traktor. Jenže kde ho tak rychle vzít? No co už jiného, zkusíme  Pepu 
Fojta. Naštěstí bagroval v nedalekém Jestřebí a byl ochoten přerušit práci a přijet nás zachránit. 
Netrvalo dlouho a přijel, zapřáhl traktor a kamion lehce vytáhl. Zpocený a už ne tak suverénní 
řidič odjel. 
V úterý nastal den D a my jsme byli v kompletní sestavě připraveni na sběrném dvoře k vydávání 
kompostérů. V osm hodin byla akce spuštěna a lidé začali přijíždět. První „ zákazník“ byla paní 
M. Ševčíková, za ní přijeli Hülleovi a potom už další a další. Děvčata zvládala administrativu jak 
na běžícím pásu a tak nikdo dlouho nečekal a vydávání odsýpalo. Hromada palet mizela před 
očima. První den přálo i počasí a než na pozdní podzim to vypadalo spíše na krásné jaro. Za 
první den jsme rozdali téměř 200 kompostérů. Vydávání pokračovalo i v dalších dvou dnech, 
už za horšího počasí. Za tři dny jsme rozdali asi 300 kompostérů, další se rozdávají průběžně a 
vypadá to, že budou uspokojeni i zájemci o „druhé kolo“. Na závěr bych chtěl poděkovat obecním 
zaměstnancům, kteří tuto akci výborně zvládli a popřát všem novým majitelům kompostérů, ať 
jim slouží k jejich spokojenosti.

● Vít Rajtšlégr - starosta

Setkání knihovníků
Setkání neprofesionálních knihovníků z okresu Blansko se uskutečnilo v sobotu 7.listopadu v 
odpoledních hodinách v prostorách Obecní knihovny Ráječko. Pracovnice regionálního oddě-
lení Moravské zemské knihovny Brno paní Helena Jalová seznámila knihovníky se změnami, 
které nastaly z důvodu přesunu Regionálního oddělení Městské knihovny Blansko do Morav-
ské zemské knihovny Brno. Část výpůjčního knižního fondu regionální oddělení je umístěno v 
prostorách Obecní knihovny Ráječko a knihovníci z okresu Blansko si budou dojíždět knihy z 
výpůjčního fondu zapůjčovat do Ráječka. 
Další významnou změnou pro činnost knihoven v našem regionu je jmenování nového ředitele 
Moravské  zemské knihovny Brno. Ve výběrovém řízení, které se uskutečnilo v září letošního 
roku, uspěl  prof.PhDr. Tomáš Kubíček, Ph.d., který působil na Univerzitě Palackého v Olomou-
ci. Pracovníci knihoven si s obdivem prohlédli nově zrekonstruované prostory Obecní knihovny 
Ráječko a se zájmem zhlédli krátké video natočené v průběhu rekonstručních prací, které se v 
naší knihovně uskutečnily.  

● Ivana Zapletalová

Rozpis LSPP – stomatologie – PROSINEC 2014
SLUŽBA JE SLOUŽENA OD 08:00 – 13:00 HODIN.
6.12. MUDr. Stojanov Blansko, B. Němcové 15 605 184 479
7.12. MUDr. Ševčíková B. Blansko, Svitavská 1A 516 416 386
13.12. MUDr. Ševčíková R. Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 454
14.12. MUDr. Štrajtová Černá Hora, Zdrav. středisko 608 220 806
20.12. MUDr. Šumberová Lysice, Komenského 429  516 472 227
21.12. MUDr. Staňková V. Jedovnice, Zdrav. středisko 516 442 726
24.12. MUDr. Bočková Kunštát, nám. ČSČK 38  516 462 203
25.12. MUDr. Tomaštíková  Adamov, Smetanovo nám. 327  516 446 398
26.12. MUDr. Hošák Adamov, U Kostela 4  516 446 428
27.12. MUDr. Well Adamov, Smetanovo nám. 327  516 447 605
28.12. MUDr. Žilka Benešov, 19 516 467 313

Mimo výše uvedenou dobu je služba zajištěna v Úrazové nemocnici Brno, Ponávka 6, tel. 545 538 111, 
ve všední dny od 17:00 h. – 07:00 h, o sobotách, nedělích a svátcích 24.00 hodin.

SK Olympia Ráječko
Valná hromada – výbor SK Olympie připravuje tradiční Valnou hromadu. Letošní VH bude vy-
jímečná tím, že od nového roku začal platit nový Občanský zákoník, proto budeme po mnoha 
letech měnit STANOVY. Podle nových směrnic budeme zakládat novou členskou základnu na 
základě nové přihlášky a členského poplatku 20Kč. Tyto změny se promítnou i do názvu oddílu. 
Proto Vás žádáme přijďte všichni koho zajímají tyto změny a kdo  se chce stát členem nového 
spolku.
Umístění našich mužstev po podzimní části sezony 2014/15.
A mužstvo  .................  5.místo 36:20 - 27b
Dorost  .....................  11.místo 19:40 - 11b
B mužstvo  .................  1.místo 40:28 - 29b

Ženy  ..........................  4.místo 10:25 - 10b
Žáci  ...........................  6.místo 14:62 -   6b
Přípravka  ................  11.místo 122:112 - 25b

Více se dozvíte na VH v neděli 14.12.2014 v 15h ve Staré Škole.
 Marcel Mokrý - předseda
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